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REFERAT Bestyrelsesmøde d. 22. oktober 2024 kl. 16.30-18.30  

Fællesbestyrelsen    

Sted  Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter  

Deltagere  Danijela Berbic Larsen (DB), forældrerepræsentant  
Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant  
Stine Nordestgaard (SN), næstformand 
Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant  
Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant  
Ditte Lorentsen (DL), forældrerepræsentant 
Anna Junker Mortensen (AM), Formand  
Kristian Kamp (KK), Leder  
Maybritt Ruppert (MR) Sekretær  
Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef  
Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant  
Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant  
Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant  

Referent  MR 

Fraværende/afbud  ME 

Mødeleder LS 

  

Punkt  Referat  

1. Siden sidst Ledelse: Vi har afholdt PBL-uge og motionsdag. Begge arrangementer 

gik godt. 

M er blevet forlænget til uge 7. 

M O, direktør, er blevet opsagt. 

O S, kommunaldirektør, har valgt at stoppe. 

Handleguiden skal evalueres, og der skal sendes en person med i 

gruppen 

Vi er udtrukket til at være prøvekanin ved de nationale overgangstest i 

3. klasse. 

Vi har fået besked fra Rybners vedr. Byg et hus-projektet. 

 

Medarbejdere: Vi har haft nogle gode PBL-dage og god motionsdag. 

På torsdag er der skolefest, som eleverne glæder sig meget til. 

 

SFO: Vi kører fint pt. Det er godt vejr, så vi kan være ude. Ellers elsker 

børnene at være i gymnastiksalen. Det er snart halloween og juletid, 

hvor der skal laves julegaver. 

 

Børnehaven: Der er kommet nye regler omkring billeder på AULA. Derfor 

vil vi fremover gøre brug af at lægge billeder op. De slettes automatisk 

igen, når børnene går ud af SFO. 

 



Der kommer tilsyn fra sundhedsplejen i denne uge. Derefter kommer de 

fra kommunen og fører tilsyn i børnehaven. Til sidst er der tilsyn af 

ledelsen. 

Også børnehaven har haft motionsdag, denne blev holdt sammen med 

plejehjemmet.  

 

2. Orientering om 
budgetforlig 

I sidste øjeblik fik Vejen Kommune lov til at hæve skatten med 0,47%, hvilket vil 
indbringe 38 millioner kroner. 
KK gennemgår budgetforliget. 
 

3. Regnskab og budget 
lokalt 

Forbrug: Der er pt ingen ændringer siden sidst. Vi forudser et overskud 

på ca. 400.000 kr. 

Elevtal/børnetal: Ingen nye elever og ingen har forladt skolen. 
Projekter: Højen og skolegården er under udarbejdelse. Skolegården mangler pt ny 
asfalt, inden arbejdet kan fortsætte. Rudi undersøger nærmere mht deadlines. KK 
foreslår at afholde et møde med Støtteforeningen. 

4. Høring vedr. tildeling 
på skoleområdet 

KK gennemgår forslag til tildelingsmodeller på skoleområdet. 

Arbejdsgruppe: Rudi, Stine og Danijela. 

 

 

5. Nyt fra fællesbestyrelsen 
Føvling/Højmark/Glejbjerg 

Mødet blev afholdt i Føvling med et anderledes setup. De andre skoler var talrigt 
repræsenteret. Derfor skal vi i Glejbjerg finde ud af, hvem der deltager til mødet 
næste gang, hvor mødet foregår i Glejbjerg i februar måned. 
Dialogmødet var foreslået afholdt på Teams, hvilket ikke alle var enige om. Vi skal 
foreslå punkter, som vi ønsker drøftet. Forslag til at referaterne fra møderne 
kommer på hjemmesiden. 
  

6. Evaluering af Lintrup-
møderne 

Vi skal tage stilling til, om vi fortsat vil være del af det fællesskab. Det 

skal give mening, og deltagelsen skal være repræsentativ fra alle skoler 

i kommunen. 

Forslag til at deltage på næste møde i januar også og være proaktive. 

7. Evaluering af mobilpolitik Overvejende er oplevelsen positiv på både skoledelen og i SFO. 

8. Trafik og asfalt 
 

Intet nyt. KK rykker for udarbejdelse af de sidste punkter ved Anders. Politiet 
inviteres igen, efter skiltningen er færdiggjort. Dette skal foregå om morgenen i 
tidsrummet 7-7.30. 

9. Skolefest d. 24/10 Bestyrelsen vil gerne hjælpe med uddeling af mad og drikkevarer. Der er rigtig god 
tilslutning – pt. 88 elever/82 voksne. 
Skolen sætter borde og stole op. 
I 0. klasse ønskes mere info til næste skolefest. 
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Udskudt til næste møde: 

- Opfølgning på trivselsmåling – data og indsatser (KK) – mødet i november 

- Dialogmøde 

- Lintrup-møderne 

  


